
 

Protokół z VII Sesji rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 20 kwietnia 2015 r. 

Ad. 1. Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył obrady, poinformował, że w sesji bierze udział 13 

radnych, nieobecni radni, to: M. Czajka i D. Chmielewski, następnie przywitał zebranych. 

Burmistrz wyjaśnił, że w związku z  uwagami Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącymi uchwał w 

sprawie: wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 

stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności i w sprawie ustalenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości złożył do przewodniczącego Rady wniosek o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym. 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad. Porządek obrad przyjęty został 

jednogłośnie. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 

takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności; 

b) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości; 

3. Zamknięcie obrad. 

Ad.2. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 

takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności; 

Pracownica UM, M. Wójcik wyjaśniła, że RIO nie zaakceptuje różnicy w cenie za odbiór śmieci w 

zależność od liczby członków gospodarstwa domowego. W zeszłym roku takie rozwiązanie zostało 

zaakceptowane, obecnie Rada nie ma takiej możliwości.  Zastępca Przewodniczącego Rady, A. 

Sieczkoś stwierdził, że może dojść do sytuacji, gdy mieszkańcy zaczną się wymeldowywać, by ponosić 

mniejsze opłaty. Burmistrz stwierdził, że należy rozważyć zmniejszenie opłat dla mieszkańców w złej 

sytuacji finansowej. Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, jak miałoby to wyglądać i kto jest w 



stanie to zweryfikować. Radny D. Mróz zaproponował, by przy zmniejszaniu opłaty brać pod uwagę 

minimum socjalne określone w przepisach. Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że wczoraj 

odbyło się zebranie wiejskie w Lipie i stawka 7 zł. od osoby nie wzbudziła entuzjazmu mieszkańców. 

Burmistrz stwierdził, że jeśli ruszy nowa sortownia w MZK, może będzie można obniżyć ceny. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy gospodarstwo, które ma dwa kosze będzie płaciło podwójną 

stawkę. Pracownica UM, M. Wójcik wyjaśniła, że nie. Po raz kolejny radni zaapelowali o 

przeprowadzenie akcji edukacyjnej wśród mieszkańców, głównie o kompostowanie odpadów i nie 

wystawianie odpadów biodegradowalnych. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

b) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości; 

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad.3. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady VII Sesji Rady 

Miejskiej w Zaklikowie 
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